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Zápisnica

z 24. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Prešov,

ktoré sa konalo dňa 28.4.2021

prostredníctvom videokonferencie

Predsedajúci: Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta

Prítomní poslanci mestského zastupiteľstva - 30 poslancov

Neprítomný poslanec mestského zastupiteľstva -Mgr. Pavol Neupauer

Prítomní zamestnanci mesta:

Ing. Alexander Ernst, PhD., hlavný kontrolór mesta

Ing. Ferdinand Exner, prednosta Mestského úradu v Prešove

Ing. Zlatica Gal'ová, vedúca kancelárie prednostu MsÚ

mor. Lýdia Brumerčíková, gestorka referátu mestského majetku Msú

Ing. Jana Šarišská, gestorka referátu rozpočtu a účtovníctva MsÚ

Ing. Alžbeta Pitoráková, vedúca odboru územného rozvoja, architektúry a výstavby MsÚ

Ing. Viliam Majda, PhD., vedúci odboru životného prostredia a dopravnej infraštruktúry MsÚ
Mgr. Igor Hodžia, vedúci odboru školstva, kultúry a cestovného ruchu MsÚ

Ing. Magdaléna Artimová, vedúca odboru riadenia projektov MsÚ

Mgr. Vladimír Tomek, hovorca mesta

Mgr. Richard Korpáš, vedúci kancelárie primátora mesta

JUDr. Valéria Krenická, gestorka referátu vnútornej správy a verejného obstarávania MsÚ

JUDr. Marianna Sovová, právnička kancelárie prednostu MsÚ

Mgr. Svetlana Bučková, odborná referentka kancelárie prednostu MsÚ

Iveta Fecková, odborná referentka kancelárie prednostu Msú
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Za mestskú príspevkovú organizáciu a obchodné spoločnosti:
MSc. Barbora Rusiňáková, riaditeľka PKO Prešov

Ing. Martin Jaš, výkonný riaditeľ DPmP, a.s.

Ing. Milan Toth, výkonný riaditeľ TSmP, a. s.

Ing. Martin Kolesár, konateľ Správy a údržby komunikácií mesta Prešov, s.r.o.

ROKOVANIE

Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie programu

24. zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Prešov otvorila a viedla Ing. Andrea
Turčanová, primátorka mesta. Privítala všetkých prítomných.

Za zapisovateľku bola predsedajúcou určená zamestnankyňa mesta Mgr. Svetlana Bučková.

Za overovateľov zápisnice a uznesení boli predsedajúcou určení títo poslanci MsZ:
PaedDr. Miroslav Benko, MBA

PhDr. Janette Langová

PREZENTÁCIA- 22 poslancov

Predsedajúca oznámila, že z 31 poslancov je prítomných 22, čím skonštatovala, že

24. zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Prešov je uznášaniaschopné.
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Predsedajúca uviedla, že návrh programu 24. zasadnutia mestského zastupiteľstva bol
stanovený v pozvánke. d bode „Rôzne" nebol predložený žiadny materiál.

Hlasovanie o návrhu programu 24. zasadnutia mestského zastupiteľstva, ktorého obsah bol
zverejnený na úradnej tabuli mesta Prešov a webovom sídle.

PREZENTÁCIA - 23 poslancov

HLASOVANIE č. 1 za: 20 proti: O zdržalo sa: 1
nehlasovalo: 2

Program 24. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Prešov bol na základe
predchádzajúceho hlasovania schválený takto:

1. Návrh na zriadenie Návrhovej komisie Mestského zastupiteľstva mesta Prešov a voľba jej
členov.

Predkladá: Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta

2. Návrh na schválenie investičného úveru.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku
3. Návrh na zmenu rozpočtu č. 3/Z/2021.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

4. Návrh na schválenie investície obchodnej spoločnosti Správa a údržba komunikácií mesta
Prešov, s. r. o.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku
5. Návrh na schválenie majetkových prevodov.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

5.01. Návrh na schválenie MP - zrušenie a zmena uznesenia č. 497/2021 zo dňa 24.2.2021
odkúpenie pozemku - Ul. Jarková.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

5.02. Návrh na schválenie MP - odkúpenie pozemkov - Ul. Zlatobanská a Ul. Pod Hrádkom.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

5.03. Návrh na schválenie MP - odkúpenie bytov - Ul. Bajkalská.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku
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5.04. Návrh na schválenie MP - predaj pozemku -Pavlovičovo námestie.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

5.05. Návrh na schválenie MP- zámer predaja PP - Ul. Vajanského.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

6. Návrh na schválenie majetkových prevodov ako prípadov hodných osobitného zreteľa.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

6.01. Návrh na schválenie MP ako PHOZ - zámer dlhodobého prenájmu NP - Ul. Hlavná 72.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

6.02. Návrh na schválenie MP ako PHOZ - zámer dlhodobého prenájmu - Borkút.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

mP Správa o výsledkoch kontrol vykonaných Útvarom hlavného kontrolóra mesta.

Predkladá: Ing. Alexander Ernst, PhD., hlavný kontrolór mesta

8. Správa z kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Prešov za 4. štvrťrok 2020.

Predkladá: Ing. Alexander Ernst, PhD., hlavný kontrolór mesta

NP Návrh na schválenie zmeny v predstavenstve obchodnej spoločnosti 1. FC TATRAN, a.s.

Predkladá: Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta

1 O. Návrh na udelenie verejných ocenení mesta Prešov za rok 2020.

Predkladá: Mgr. Igor Hodžia, vedúci odboru školstva, kultúry a cestovného ruchu Msú

11. Návrh na podanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok.

Predkladá: Ing. Magdaléna Artimová, vedúca odboru riadenia projektov

12. Návrh na schválenie - Návrh Memoranda o spolupráci pri zabezpečení hokejovej Extraligy SR
v meste Prešov.

Predkladá: Ing. Ferdinand Exner, prednosta Mestského úradu v Prešove
13. Rôzne.

14. Interpelácie.

15. 16.00 až 16.30 hod. - Vystúpenia obyvateľov mesta; po tomto bode nasleduje Všeobecná
diskusia.

16. Záver.
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K návrhu programu vystúpili - Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta, poslanci MsZ -

Ing. Richard Drutarovský, Lukáš Anderko, Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA, Ing. Ľudovít Malaga,

Ing. Juraj Hudáč, JUDr. Martin Eštočák a Ing. Ferdinand Exner, prednosta Mestského úradu

v Prešove, Ing. Alexander Ernst, PhD., hlavný kontrolór mesta, Ing. Zlatica Gaľová, vedúca
kancelárie prednostu MsÚ.

Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA, poslankyňa mestského zastupiteľstva - ,, Na úvod chcem

poprosil'. aby z nášho klubu, nie všetci kolegovia sú prihlásení, tak keď sa začalo mestské

zastupiteľstvo, poprosím dať do zápisnice. Bez toho, aby mi bola umožnená prítomnosť na tomto

online stretnutí, ja som čakala na pripojenie, poviem od 12.15 a aktívne som spolupracovala aj

s informatikmi, aj informatici veľmi intenzívne aktívne pristupovali, avšak dokážem akceptovať to,

že nás je 31 a samozrejme informatikov je podstatne menej, takže chcem poprosil'. úvodné slová

som nepočula a z tohto dôvodu som sa zdržala pri hlasovaní oprograme, pretože toto bol moment,

kedy som sa vlastne prihlásila k rokovaniu. Vážená pani primátorka; kolegyne, kolegovia, dovoľte

mi Vás informovať apoprosím to, čo teraz odznie daťaj do zápisnice voforme úplného prepisu. Na

ostatnom rokovaní mestského zastupiteľstva som bola schválená ako overovateľka a vlastne

nepodpísala som jedno zprijatých uznesení mestského zastupiteľstva. Uznesenie bolo zverejnené

bez môjho podpisu, avšak nebolo tam vlastne dané vyjadrenie, takže poprosím dať do zápisu.

Stanovisko Ing Svetlany Pavlovičovej, MBA, poslankyne mestského zastupiteľstva k uznesenie

č. 526/2021 k materiálu: Návrh dodatku č. 10 k Rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva

mesta Prešov, ktoré znie: Vyššie špecifikované uznesenie nepodpisujem ako overovateľ z dôvodu, že

zastávam názor, že na 23. zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta Prešov, ktoré sa konalo dňa

7.4.2021 nedošlo k hlasovaniu o samotnom materiáli ako celku, ale len o zmene v texte

predloženého materiálu. Zároveň som toho názoru, že bolo v zmysle Rokovacieho poriadku

Mestského zastupiteľstva mesta Prešov potrebné následne hlasovať o predloženom materiáli ako

celku s odhlasovanou zmenou v texte materiálu. Prednesené zdôvodňujem, pani primátorka,

neviem, či si mala k dispozícii všetky informácie, ale dovolím si Ťa informovať o skutočnostiach,

ktoré som zistila. Vsamotnom materiáli niekto vykonal zmenu v texte, o ktorej sme nehlasovali.

Túto informáciu som postrehla včera, keď mi bol zaslaný email, v ktorom bol nový rokovací

poriadok. Žiadam, aby ste mi pán prednosta apredkladateľka tohto materiálu pani Gaťová
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vysvetlili, prečo a kto vykonal svojvoľnú zmenu v dátume účinnosti Dodatku č. 1 O k rokovaciemu

poriadku apo schvaľovacom texte Dodatku č. 10 bol uvedený dátum 1.4.2021, ale vo vydanom

Dodatku č. 10 je dátum v znení dátumu na 16.4.2021. Zmenu môže vykonať len predkladateľ

materiálu a tomu sa takto nestalo. Pri jeho predložení pani Gaľová nepodala žiadnu informáciu.

Ďalej zmenu môže vykonaťposlanec a to predložením návrhu a hlasovaním o tomto návrhu. Ani

jedna táto možnosť nebola uskutočnená. Preto žiadam, teraz pred začiatkom rokovania,

o vysvetlenie tejto situácie pánaprednostu, panipredkladateľku a o záväzné stanovisko aj hlavného

kontrolóra, či je vlastne platný rokovacíporiadok ten, ktorý bol podpísaný a ktorý nám bol včera

zaslaný emailom. Ďalej poprosím, na ostatnom rokovaní Mestského zastupiteľstva mesta Prešov,

kedy som vystúpila v bode rokovacieho poriadku som v diskusii povedala, že tento materiál nie je

v takejforme, aby som za neho zahlasovala, nakoľko sú tam opatrenia, to znamená nástroje, ktoré

nie sú vykonateľné vpraxi, vieme ktoré, poviem aj tie, ktoré nám vysvetľoval náčelník mestskej

polície. Zároveň Vám dávam na vedomie, že ustanovenie o schvaľovaní rokovacieho poriadku

mestského zastupiteľstva kvalifikovanou 3/5 väčšinou hlasov prítomných poslancov nie je v súlade

so zákonom o obecnom zriadení, ten striktne upravuje v akých prípadoch sa schvaľujú uznesenia

3/5 väčšinou hlasov zprítomných poslancov. Je to napríklad schvaľovanie VZN, pričom prijatie

uznesenia mestským zastupiteľstvom, ktorým sa schvaľuje rokovací poriadok, nepatrí do tejto

kategórie uznesení. Rokovací poriadok sa má schvaľovať uznesením bežnou nadpolovičnou

väčšinou hlasov zprítomných poslancov. Pamätám si na jedno zo školení, ktoré sme mali pod

vedením doc. Sotoláia, ktorý vlastne presne upozornil na túto danú problematiku, že teda nie je

možné si odchýlne vytvárať vyššie kvórum pri schvaľovaní uznesení mestských zastupiteľstiev
cielene, okrem týchto uznesení, ktoré striktne upravuje zákon o obecnom zriadení. Paniprimátorka,

toto sú informácie, ku ktorým som dospela na základe zverejnených skutočností a chcem Ťa teda

veľmi pekne poprosiť, aby sme správne naložili s týmito informáciami a taktiež o záväzné

stanovisko pána hlavného kontrolóra, aby sme vedeli, ako vlastne máme postupovaťpri dnešnom
rokovaní. "

Ing. Ferdinand Exner, prednosta Mestského úradu v Prešove - ,,Kolegyňa by to povedala

presnejšie, ale zmena dátumu je jednoznačne iba zmena dátumu vo väzbe na to, že išlo o zmenu

dátumu vo väzbe na to, že zastupiteľstvo rokovalo v náhradnom termíne, nakoľko vpôvodnom nebol

priestor prerokovať aj tento materiál, keďže náhradný termín bol v mesiaci apríl takjednoznačne
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sme nemohliprijať uznesenie, aby sme so spätným dátumom zverejnili rokovacíporiadok, ktorý bol

schválený až následne, takže tá zmena dátumu bola vo väzbe na to, že tento bod bolprerokovaný až
v mesiaci apríl. "

Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA, poslankyňa mestského zastupiteľstva - ,, Ešte raz vravím,
obsah materiálu môže zmeniťpredkladateľ alebo poslanec, ja nespochybňujem to, či ten dátum bol

správny alebo nesprávny. Vážení kolegovia, pozrite si na rokovania NR, kedy sa stane neraz, že sa

schválila legislatíva, ktorá mala retroaktívny účinok a nebolo to možné, v tom prípade sa nám čo

udialo? Prezident vetoval legislatívu a vrátil späť do procesu rokovania, to znamená, čo sa malo

udiať? Keď si to neuvedomil predkladateľ, že sme po lehote a neupozornil nás na túto zmenu, tak

tento proces mal byt' vrátený, celý materiál späť do rokovania, aj keď na dnešné rokovanie a my

sme maliprijať túto zmenu. Poprosím o stanovisko panipredkladateľku a taktiež to zaznamenať do

záznamu a o vyjadrenie hlavného kontrolóra. Nakoľko ja evidujem závažné porušenie vstupu do

procesu tvorby materiálu, ktoré neprináleží úradníkom. Upozorňujem na proces, ktorý sa tu udial.

Ja viem, že po správnosti tam má byť dátum 14, 30 a ďalšípo termíne, kedy sme samotný materiál

schvaľovali, aj keďje otázne, či sme ho schválili, lebo ja mám za to, že teda nie. Chcem vedieť

záväzne od hlavného kontrolóra a ešte vyjadrenie pani Gaťovej, podľa akého rokovacieho poriadku

sa chceme riadiť, lebo to čo mipovedalpánprednosta, s týmto sa vôbec nestotožňujem. "

Ing. Zlatica Gaťová, vedúca kancelárie prednostu Msú

poslankyňu Pavlovičovú, tak naozaj chceme povedať, že išlo o výnimočnú situáciu a keďže pri

predkladaní materiálu sme nemohli vedie!'. že bude prerušené zasadnutie mestského zastupiteľstva,

tak následne v tom aprílovom zasadnutí sme si neuvedomili, že je tam tento starý dátum apreto

vlastne sme to tu vzájomne naozaj konzultovali a zmenili sme potom tento dátum odo dňa podpisu,

takže naozaj sme si to, tento dátum, že to bude vlastne so spätnou platnosťou už na ďalšom
zasadnutí neuvedomili. "

„ Čo sa týka vyjadrenia pre

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta - ,, Takže robili ste zásahy do materiálu, ktorý
schválilo mestské zastupiteľstvo?"
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Ing. Zlatica Gaľová, vedúca kancelárie prednostu MsÚ - ,, My sme si to tuná naozaj

konzultovali vzájomne aj spani Dr. Krenickou a následne, aby to nebolo so spätnou platnosťou
prijaté to uznesenie, tak sme tam dali dátumpodpisu. "

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta - ,, Lebo v tomto paniposlankyňa Pavlovičová má

pravdu, nemožno meniť uznesenie mestského zastupiteľstva svojvoľne ani vykonávať zmeny

v materiáli, ktorý bol predložený, tak naozaj sme to mali potom dnes dostať ako možno prvý bod

programu s tým, že treba urobiť túto korekciu alebo minimálne v scenári som mala mat'

upozornenie, že vzhľadom k tejto chybe je potrebné rokovací poriadok opraviť a dnes musíme
rokovaťpodľa starého rokovacieho poriadku. "

Ing. Zlatica Gaľová, vedúca kancelárie prednostu Msú - ,,Áno, priznávame si tým pádom

túto chybu ale naozaj, s tou najlepšou vôľou sme to urobili, že vlastne nemôžeme so spätnou

platnosťou niečo prijať Tým, že to bolo prerušené rokovanie, tak materiál sa v takejto podobe
dostal do aprílového zasadnutia. "

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta - ,, Poprosím pána hlavného kontrolóra ešte
ojeho názor, ako budeme teda dneskapostupovaťa k tomu čo sa udialo. "

Ing. Alexander Ernst, PhD., hlavný kontrolór mesta - ,, V prvom rade chcem povedať, že

pani poslankyňa Pavlovičová má pravdu. Nie je prípustné, aby ktokoľvek akýmkoľvek spôsobom

zasahoval do niečoho, čo schvaľuje mestské zastupiteľstvo, lebo ono musí vedieťjasne a zreteľne

o čom sa hlasuje, či sú to veci týkajúce sa dátumov alebo akékoľvek iné veci, čiže to je moja prvá

poznámka. Druhá poznámka, podľa môjho názoru aprešiel som si aj zvukové záznamy, aj to čo sa

robilo minulé zastupiteľstvo, hlasovaním sa prijala zmena len na základe návrhu poslanca

Ing. Ľudovíta Malagu, vypracované uznesenie 526/2021 neodpovedá skutočnosti, poslanci o ňom
nehlasovali. "
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Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta - ,, Pán kontrolór, v tomto sa trošku budem sporiť

s tvojím názorom, pretože presne preto, aby sme vylúčili pochybnosti som požiadala predsedu

návrhovej komisie, aby sa stretli členovia návrhovej komisie ešte pred tým, ako som podpísala toto

uznesenie apovedali mi, aký bol úmysel, lebo ja som preto dávala túto otázku, či hlasujeme

opôvodnom materiáli s doplnením slovíčka „áno" apán predseda návrhovej komisie po porade

s členmi návrhovej komisie mi to potvrdil, že áno, že takýto bol ich úmysel a že takto sme to
odhlasovali. Z toho dôvodu sompotompodpísala schválené uznesenie. "

Ing. Alexander Ernst, PhD., hlavný kontrolór mesta - ,, Pani primátorka, ja som si veci

prešiel takisto a myslím, že preskúmanie zákonnosti postupu schválenia, resp. zákonnosti uznesenia,
to môže urobiťprokurátor, ak bude na to vôľa nejaká. "

Hlasovanie o návrhu Lukáša Anderka, poslanca mestského zastupiteľstva - ,,Stiahnuť bod
6.2 z rokovania."

PREZENTÁCIA - 25 poslancov

HLASOVANIE č. 2 za: 21 proti: O zdržalo sa: 3

nehlasovalo: 1
Návrh prijatý.

Hlasovanie o návrhu Lukáša Anderka, poslanca mestského zastupiteľstva - ,,Bod pod
poradovým číslom 12 zaradiť ako nový bod s poradovým číslom 5, teda za bod číslo 4."
PREZENTÁCIA - 26 poslancov

HLASOVANIE č. 3 za: 20 proti: O zdržalo sa: 4

nehlasovalo: 2
Návrh prijatý.
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Hlasovanie o návrhu Ing. Juraja Hudáča, poslanca mestského zastupiteľstva - ,,Do bodu

Rôzne zaradiť materiál Personálne zmeny v mestskej rade, vo funkcii sobášiacich a v orgánoch

obchodných spoločností s majetkovou účasťou mesta Prešov."

PREZENTÁCIA - 25 poslancov

HLASOVANIE č. 4 za: 18 proti: O zdržalo sa: 4

nehlasovalo: 3
Návrh prijatý.

Rokovanie 24. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Prešov prebiehalo podľa
schválených zmien programu takto:

1. Návrh na zriadenie Návrhovej komisie Mestského zastupiteľstva mesta Prešov a voľba jej
členov.

Predkladá: Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta

oP Návrh na schválenie investičného úveru.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

3. Návrh na zmenu rozpočtu č. 3/Z/2021.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

15. 16.00 až 16.30 hod. - Vystúpenia obyvateľov mesta; po tomto bode nasleduje Všeobecná
diskusia.

4. Návrh na schválenie investície obchodnej spoločnosti Správa a údržba komunikácií mesta
Prešov, s. r. o.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

12. Návrh na schválenie - Návrh Memoranda o spolupráci pri zabezpečení hokejovej Extraligy SR
v meste Prešov.

Predkladá: Ing. Ferdinand Exner, prednosta Mestského úradu v Prešove

5. Návrh na schválenie majetkových prevodov.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

5.01. Návrh na schválenie MP - zrušenie a zmena uznesenia č. 497/2021 zo dňa 24.2.2021 -
odkúpenie pozemku - ŽňP Jarková.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku
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5.02. Návrh na schválenie MP - odkúpenie pozemkov - Ul. Zlatobanská a Ul. Pod Hrádkom.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

5.03. Návrh na schválenie MP- odkúpenie bytov - Ul. Bajkalská.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

5.04. Návrh na schválenie MP - predaj pozemku - Pavlovičovo námestie.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

5.05. Návrh na schválenie MP- zámer predaja PP - Ul. Vajanského.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

6. Návrh na schválenie majetkových prevodov ako prípadov hodných osobitného zreteľa.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

6.01. Návrh na schválenie MP ako PHOZ - zámer dlhodobého prenájmu NP - Ul. Hlavná 72.

Predkladá: Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku

7. Správa o výsledkoch kontrol vykonaných Útvarom hlavného kontrolóra mesta.

Predkladá: Ing. Alexander Emst, PhD., hlavný kontrolór mesta

8. Správa z kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Prešov za 4. štvrťrok 2020.
Predkladá: Ing. Alexander Ernst, PhD., hlavný kontrolór mesta

9. Návrh na schválenie zmeny v predstavenstve obchodnej spoločnosti 1. FC TATRAN, a.s.

Predkladá: Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta

1 O. Návrh na udelenie verejných ocenení mesta Prešov za rok 2020.

Predkladá: Mgr. Igor Hodžia, vedúci odboru školstva, kultúry a cestovného ruchu MsÚ

11. Návrh na podanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok.

Predkladá: Ing. Magdaléna Artimová, vedúca odboru riadenia projektov
13. Rôzne.

13.01. Poslanecký návrh Ing. Juraja Hudáča - Personálne zmeny v mestskej rade, vo funkcii

sobášiacich a v orgánoch obchodných spoločností s majetkovou účasťou mesta Prešov.

Predkladá: Ing. Juraj Hudáč, poslanec mestského zastupiteľstva
14. Interpelácie.

16. Záver.
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1. Návrh na zriadenie Návrhovej komisie Mestského zastupiteľstva mesta Prešov a voľba
jej členov.

V súlade s Rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva mesta Prešov primátorka mesta
navrhla zriadiť návrhovú komisiu a za jej členov zvoliť:

Za Poslanecký klub OĽANO a nezávislí:

1. Lukáš Anderko

2. Ing. Lenka Kohániová

Za Poslanecký klub SMER-SD, MOST-HÍD a nezávislí poslanci:

1. Ing. Juraj Hudáč

2. doc. PhDr. Štefánia Andraščíková, PhD., MPH

Za Poslanecký klub KDH, NOVA a nezávislí:

1. Ing. Renáta Fedorčíková

Hlasovanie o zriadení návrhovej komisie a prednesenom návrhu na voľbu členov tejto
komisie.

PREZENTÁCIA - 25 poslancov

HLASOVANIE č. 5: za: 25 proti: O zdržalo sa: O

nehlasovalo: O
Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie

číslo: 534/2021
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Hlasovanie o tom, aby poslanci mestského zastupiteľstva, ktorí majú počas dnešného

rokovania problém s hlasovaním v HER systéme mohli hlasovať písomne v CHAT-e v aplikácii
ZOOM.

PREZENTÁCIA - 23 poslancov

HLASOVANIE č. 6: za: 15 proti: 2 zdržalo sa: 5

nehlasovalo: 1
Návrh prijatý.

Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA, poslankyňa mestského zastupiteľstva prostredníctvom

CHAT-u požiadala zapísať do zápisnice - ,,Poprosím dať do zápisu, že je odopreté právo účasti
poslanca na rokovaní mestského zastupiteľstva z technických príčin."

2. Návrh na schválenie investičného úveru.

Predkladá:

Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku MsÚ
Materiál tvorí písomnú prílohu zápisnice.

Materiál predložila v zastúpení vedúcej odboru financií a mestského majetku Msú

Ing. Jana Šarišská, gestorka referátu rozpočtu a účtovníctva MsÚ a Ing. Alexander Ernst, PhD.,
hlavný kontrolór mesta, ktorého stanovisko tvorí prílohu materiálu.

Predloženie návrhu na schválenie dlhodobého investičného úveru vyplýva z podmienok

VZN 9/2011 Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Prešov v platnom znení,

a zákona č. 369/1990 Zb. - o obecnom zriadení, podľa ktorých prijatiu úveru predchádza jeho
schválenie mestským zastupiteľstvom.

Návrh na prijatie investičného úveru predkladáme aj v súlade so schváleným rozpočtom

mesta Prešov na rok 2021, kde financovanie investičných akcií podľa schváleného Plánu investičnej

výstavby mesta Prešov na rok 2021 je v rozpočte v sume 3,5 mil. € kryté formou zabezpečenia
úverových zdrojov. Súčasný návrh obsahuje aj jeho zvýšenie o 1 OOO OOO€.
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Táto požiadavka vyplýva najmä zo situácie, že investičná výstavba priebežne prebieha a to

aJ u stavieb, ktoré by mali byť financované z úverových zdrojov a to najmä obnova nákupného

centra OPÁL. Z úverových zdrojov budú hradené aj výdavky týkajúce sa rekonštrukcie stavby -

Most Škultétyho. Zvýšenie potreby úveru je následkom toho, že aktuálne výsledky odborného

vizuálneho posúdenia technického stavu lávok potvrdzujú, že z hľadiska zabezpečenia bezpečnosti

prechodu chodcov bude nevyhnutné jednak realizovať rozsiahlu rekonštrukciu a jednak

v niektorých prípadoch aj celkovú likvidáciu a následne výstavbu nových lávok a to podľa
súčasných návrhov nasledovne:

- M-003 Mukačevská (rekonštrukcia)

- M-006 Prešovská univerzita (likvidácia a výstavba novej). Nová by mala byť postavená na tom
istom mieste ako doteraz

- M-016 Suvorovová (likvidácia a výstavba novej)

- M022 Lesík delostrelcov A (likvidácia /nová v závislosti od PSK)

- M023 Lesík delostrelcov B (likvidácia/nová v závislosti od PSK)

Začatiu rekonštrukčných prác bude predchádzať ešte odborná technická diagnostika, ktorá si

bude vyžadovať jednak osobitné finančné zdroje na výdavky, a jednak z výsledkov ktorej bude

definitívny záver, ktoré lávky bude potrebné definitívne zbúrať a vystavať nové. Preto navrhujeme
zabezpečenie úveru o š mil. 4 viac oproti schválenému rozpočtu.

Celková zadÍženosť Mesta Prešov nepredstavuje vážne riziko prekročenia zákonného limitu.

Dodržanie podmienok mesta pre prijatie návratných zdrojov financovania bolo predmetom

preverenia aj hlavným kontrolórom Mesta Prešov, ktorého stanovisko v danej veci tvorí prílohu
tohto materiálu.

Návrh na prijatie dlhodobého investičného úveru bol prerokovaný v Komisii MsZ mesta

Prešov finančnej plánovacej a správy mestských organizácii ako aj v Mestskej rade v Prešove.

Prijaté uznesenia z prerokovania sú prílohou materiálu a obsahujú odporúčanie dlhodobý investičný
úver prijať.

Za účelom zabezpečenia úveru v najbližšom období a najvýhodnejšej ponuky úverových

podmienok boli oslovené bankové inštitúcie, ktoré následne predložili mestu podľa svojich

možností ponuky úverových podmienok. Vzhľadom na potrebný interný schvaľovací proces bank

nie je reálne zabezpečiť do dňa konania zasadnutia Mestského zastupiteľstva aj návrh úverovej
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zmluvy. Tento proces po potvrdení prijatia ponuky zo strany dlžníka, teda v tomto prípade mesta,

prebieha v banke niekoľko týždňov. Očakávame preto, že zmluva bude predložená v priebehu
mesiaca máj.

Podľa vyhodnotenia ponúk najvýhodnejšia ponuka bola predložená zo strany Slovenskej
sporiteľne, a.s, a to fixná úroková sadzba 0,08 % p.a.

V rozprave vystúpili - Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta, poslanci MsZ -

Ing. Richard Drutarovský, Ing. František Oľha, Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA, PaedDr. Miroslav

Benko, MBA, Ing. Ľudovít Malaga, Ing. Martin Kovalčík, Mgr. Peter Krajňák a Ing. Jana Šarišská,

gestorka referátu rozpočtu a účtovníctva MsÚ, Ing. Ferdinand Exner, prednosta Mestského

zastupiteľstva mesta Prešov, Ing. Alžbeta Pitoráková, vedúca odboru územného rozvoja,
architektúry a výstavby MsÚ.

Hlasovanie o návrhu na uznesenie tak, ako ho predniesol Mgr. Peter Krajňák, poslanec

mestského zastupiteľstva - ,,Mestské zastupiteľstvo mesta Prešov po A. schvaľuje prijatie

dlhodobého investičného úveru v sume 4 500 OOO na financovanie stavieb schválených v pláne

investičnej výstavby na rok 2021 a to najmä na obnovu nákupného centra OPÁL, rekonštrukciu

stavby - Most Škultétyho, rekonštrukciu a výstavbu mostov a lávok v stupni VII a prípravu

projektových dokumentácií (PD) mostov a lávok v stupni VI s týmito podmienkami: a ten text už
beží potom ďalej."

PREZENTÁCIA - 29 poslancov

HLASOVANIE č. 7: za: 28 proti: O zdržalo sa: 1

nehlasovalo: O
Hlasovanie poslancov vo videokonferencii ZOOM:
Ing. JozefDemčák - ZA

PaedDr. Miroslav Benko, MBA - ZA

Mestské zastupitel'stvo schválilo uznesenie

číslo: 535/2021
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3. Návrh na zmenu rozpočtu č. 3/Z/2021.

Predkladá:

Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku Msú
Materiál tvorí písomnú prílohu zápisnice.

Materiál predložila v zastúpení vedúcej odboru financií a mestského majetku Msú
Ing. Jana Šarišská, gestorka referátu rozpočtu a účtovníctva Msú.

Tento materiál predkladáme na základe požiadaviek správcov programov na zmenu

v rozpočte mesta Prešov v roku 2021 a to jednak presunom finančných prostriedkov v rámci

programu ako aj z dôvodu potreby navýšenia rozpočtu výdavkov. Navýšenie rozpočtu je

navrhované financovať, z účelových finančných prostriedkov z minulých rokov získaných za výrub

stromov, z dobropisov, z prevodu prostriedkov rezervného fondu a z úverových zdrojov po
schválení dlhodobého investičného úveru.

Rozpočtovou zmenou č. 3/Z/2021 dôjde k zvýšeniu celkového rozpočtu mesta
o 1332698,73 € a to na sumu 106 856 617,65 €.

V rozprave vystúpili - Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta, poslanci MsZ -

Lukáš Anderko, Ing. Ľudovít Malaga, JUDr. Martin Eštočák, Ing. Lenka Kohániová, Ing. Richard

Drutarovský, Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA, Ing. Martin Kovalčík, PaedDr. Slávka Čorejová,

Ing. František Ol'ha, PaedDr. Miroslav Benko, MBA, Mgr. Emil Chlapeček, Mgr. Peter Krajňák,
doc. PhDr. Štefánia Andraščíková, PhD., MPH, Ing. Juraj Hudáč.

Predsedajúca vyhlásila 30 minútovú prestávku na zasadnutie návrhovej komisie.

Predsedníčka návrhovej komisie Ing. Lenka Kohániová predniesla návrh návrhovej komisie

- ,, Návrhová komisia sa teda stotožnila " takýmto návrhom na zmenu rozpočtu a to: Presun

rozpočtu výdavkov medzi programami Program č. 1 O Kultúra a šport Bežné výdavky EHMK

2026 -54 155 €, Program č. 7 Všeobecne prospešné služby Podprogram 7. 7 Bežný transfer pre
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PKO +34 469,10 €, Podprogram 7. m Kapitálový transfer pre PKO 19 685,90 €, zároveň Presun

rozpočtu výdavkov v rámci Programu č. 7 Všeobecne prospešné služby a to Kapitálové výdavky

Prešov - rekonštrukcia a odvodnenie ulice Za Kalváriou -1 O OOO, to znamená, že sa navýši tá

položka -75 500 aplus Podprogram 7.5 Kapitálové výdavky Verejné osvetlenie ul. Za Kalváriou

s 1 O OOO, takže položka sa navýši na 75 500 a zároveň to bude Presun rozpočtu výdavkov a to

poslanecký návrh pani poslankyne Pavlovičovej a to z Programu č. 1 Interná činnosť Podprogram

1.1 Reprezentačné -6 OOO €, Podprogram 1.2 Reprezentačné -9 OOO € a zároveň Program č. 9

Strategický rozvoj Podprogram 9.1 Implementáciaprojektov stratégia bývania s 15 000 €. "

Hlasovanie o návrhu na uznesenie tak, ako ho predniesla predsedníčka návrhovej komisie.
PREZENTÁCIA - 24 poslancov

HLASOVANIE č. 8: za: 23 proti: O zdržalo sa: O
nehlasovalo: 1

Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie

číslo: 536/2021

20. (16.00 až 16.30 hod.) - Vystúpenia obyvateľov mesta; po tomto bode nasleduje Všeobecná
diskusia.

Do tohto bodu sa prihlásil pán Lukáč, súčasťou jeho vystúpenia bola prezentácia, ktorá tvorí
prílohu zápisnice.

Všeobecná diskusia.

V rozprave vystúpili - Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta, poslanci MsZ -

Ing. Richard Drutarovský, Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA, Ing. František Oľha, RNDr. Zuzana

Bednárová, PhD., JUDr. Vladimír Feľbaba, PhDr. Marcela Antolová, JUDr. Martin Eštočák,

Mgr. Jaroslava Kutajová, PaedDr. Miroslav Benko, MBA, Ing. Ľudovít Malaga, PaedDr. Slávka

Čorejová, Mgr. Peter Krajňák, Ing. Martin Kovalčík, PhDr. Janette Langová a Ing. Ferdinand

Exner, prednosta Mestského úradu v Prešove, Ing. Martin Jaš, výkonný riaditeľ Dopravného
podniku mesta Prešov, a.s., pán Luk:áč.

Strana 1 7/25



9 Mestské zastupiteľstvo mesta Prešov Výtlačok:
Mesto Prešov

4. Návrh na schválenie investície obchodnej spoločnosti Správa a údržba komunikácií mesta
Prešov, s. r. o.

Predkladá:

Mgr. Ivana Pronerová, poverená riadením odboru financií a mestského majetku MsÚ
Materiál tvorí písomnú prílohu zápisnice.

Materiál predložila v zastúpení vedúcej odboru financií a mestského majetku MsÚ

JUDr. Lýdia Brumerčíková, gestorka referátu mestského majetku MsÚ.

Spoločnosť Správa a údržba komunikácií mesta Prešov, s.r.o. (ďalej len „spoločnost"') sa

obrátila na Mesto Prešov so žiadosťou o Súhlas na nákup mechanizmov v obstarávacej cene cca
333 500 Eur bez DPH, a to:

Rýpadlo/nakladač -1 ks - obstarávacia cena - 80 OOO Eur bez DPH,

Nakladač UNC - 1 ks - obstarávacia cena- 43 OOO Eur bez DPH,

Nakladač UN- 1 ks - obstarávacia cena- 63 OOO Eur bez DPH,

Valník 7 miestny - 1 ks - obstarávacia cena-26 OOO Eur bez DPH,

Elektrocentrála - 2 ks - obstarávacia cena - 7 OOO Eur bez DPH,

Mobilný kompresor - 1 ks - obstarávacia cena - 12 OOO Eur bez DPH,

Ručne vedený valec - 1 ks - obstarávacia cena - 12 OOO Eur bez DPH,

Vibračná doska - 1 ks - obstarávacia cena - 4 OOO Eur bez DPH,

Píla na rezanie asfaltu - 1 ks - obstarávacia cena - 2 500 Eur bez DPH,

Valník 5 miestny s nadstavbou sypač/radlica/vyklápač - 2 ks - obstarávacia cena - 84 OOO Eur bez
DPH.

Dôvodom na nákup vyššie uvedených mechanizmov je obnova nevyhnutnej techniky

potrebnej na výkon činnosti spoločnosti, ktorá v súčasnej dobe disponuje 3 ks vyklápačov Renault

Kerax a 3 ks osobných automobilov. Na výkon bežnej údržby a vysprávok komunikácií spoločnosť

nevlastní žiaden stavebný mechanizmus a nie je materiálne zabezpečená, nakoľko doteraz

vykonávala hlavne zimnú údržbu. Vzhľadom na úlohy, ktoré sa spoločnosť zaviazala plniť od roku

2021 aj v rámci bežnej údržby, s predpokladom plnenia týchto úloh aj v ďalších rokoch, potrebuje

Strana 18/25



i;:;;1 Mestské zastupiteľstvo mesta Prešov Výtlačok:
Mesto Prešov

mať spoločnosť k dispozícii viacero strojov Širšie vysvetlenie je uvedené v Návrhu na schválenie
nákupu mechanizmov v roku 2021.

Dozorná rada spoločnosti schválila nákup vyššie uvedených mechanizmov hlasovaním, na
svojom zasadnutí dňa 9.4.2021 uznesením č. 1/04/2021.

Financovanie bude zabezpečené z interných zdrojov spoločnosti formou leasingu, resp.
formou účelového úveru.

Na základe vyššie uvedených skutočností predkladáme tento materiál, v súlade so

Všeobecne záväzným nariadením mesta Prešov č. 9/2011, ktorým sa určujú Zásady hospodárenia

a nakladania s majetkom mesta Prešov v znení zmien a doplnkov, na prerokovanie a schválenie

Mestskému zastupiteľstvu mesta Prešov. Materiál bol prerokovaný na Komisii finančnej,

plánovacej a správy mestských organizácií, ktorej zasadnutie sa uskutočnilo dňa 9.4.2021 a na

Mestskej rade v Prešove, ktorej zasadnutie sa uskutočnilo dňa 14.4.2021.

V rozprave vystúpili - Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta, poslanci MsZ -

Ing. Richard Drutarovský, JUDr. Martin Eštočák, Zuzana Tkáčová, JUDr. Vladimír Feľbaba,

Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA, Ing. František Oľha, Mgr. Peter Krajňák a Ing. Martin Kolesár,
konateľ Správy a údržby komunikácií mesta Prešov, s.r.o.

Hlasovanie o návrhu na uznesenie tak, ako bol predložený v písomnej podobe.
PREZENTÁCIA - 26 poslancov

HLASOVANIE č. 9: za: 26 proti: O zdržalo sa: O

nehlasovalo: O
Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie

číslo: 537/2021
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12. Návrh na schválenie - Návrh Memoranda o spolupráci pri zabezpečení hokejovej
Extraligy SR v meste Prešov.

Predkladá:

Ing. Ferdinand Exner, prednosta Mestského úradu v Prešove

Materiál tvorí písomnú prílohu zápisnice.

Materiál predložil Ing. Ferdinand Exner, prednosta Mestského úradu v Prešove.

Mesto Prešov prejavilo vôľu vstúpiť do rokovania s HC'05 BANSKÁ BYSTRICA, a. s.

s cieľom uzatvorenia Memoranda o spolupráci pri zabezpečení hokejovej Extraligy SR v meste

Prešov. Účastníci návrhu Memoranda majú záujem vykonávať všetky potrebné úkony na to, aby sa

v hokejovej sezóne 2021/2022 hrala na zimnom štadióne v Prešove (ICE Aréna) najvyššia hokejová
súťaž v SR, a to TIPOS Extraliga SR.

Návrh Memoranda deklaruje zámer mesta Prešov pripraviť zimný štadión v takom rozsahu, aby
bolo možné realizovať extraligové zápasy v Prešove.

Mestské zastupiteľstvo mesta Prešov na svojom 20. zasadnutí schválilo uznesením č. 491/2021 dňa

27.1.2021 finančné prostriedky vo výške 350 OOO Eur pre účely splnenia obligatórnych náležitostí
uvedených v prílohe návrhu Memoranda.

Samotné požiadavky hokejového klubu zadefinované v návrhu Memoranda boli prejednané

a upravené so zástupcami HC'05 BANSKÁ BYSTRICA, a. s., so súčasným správcom a súčasným

nájomcom zimného štadióna aj s predsedami poslaneckých klubov MsZ mesta Prešov, s cieľom

vykonať nevyhnutné úpravy priestorov zimného štadióna pre prevádzkovanie extraligy v meste

Prešov vo finančnom rozsahu schválenom rozpočtovým opatrením v zmysle uznesenia MsZ
č. 491/2021.

Na základe vyššie uvedeného predkladáme návrh Memoranda o spolupráci pri zabezpečení

hokejovej Extraligy SR v meste Prešove, ktorý tvorí prílohu návrhu uznesenia v súlade s VZN

mesta Prešov č. 9/2011, ktorým sa určujú Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta

v platnom znení na prerokovanie Mestskému zastupiteľstvu mesta Prešov, predmetný bod bol

prerokovaný na Mestskej rade mesta Prešov, ktorej uznesenie, tvorí prílohu tohto materiálu.
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V rozprave vystúpili - Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta, poslanci MsZ -

Ing. Martin Lukáč, PaedDr. Miroslav Benko, MBA, JUDr. Martin Eštočák, Ing. František Oľha,

PaedDr. Slávka Čorejová, Ing. Juraj Hudáč, Ing. Richard Drutarovský, Ing. Ľudovít Malaga,

Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA, Mgr. Peter Krajňák, Lukáš Anderko, PhDr. Rudolf Dupkala,

PhD., MBA, DBA a Ing. Alexander Emst, PhD., hlavný kontrolór mesta, Ing. Ferdinand Exner,

prednosta Mestského úradu v Prešove, JUDr. Lýdia Brumerčíková, gestorka referátu mestského
majetku Msú.

Hlasovanie o prvom návrhu JUDr. Martina Eštočáka, poslanca mestského zastupiteľstva -

„Mestské zastupiteľstvo mesta Prešov po A. schvaľuje Memorandum o spolupráci

pri zabezpečení hokejovej Extraligy SR v meste Prešov, ktorý tvorí prílohu tohto uznesenia

a po B. žiada primátorku mesta Prešov Ing. Andreu Turčanovú o vypovedanie zmluvy o nájme

č. 201600486 s nájomcom KC INVESTMENT, s.r.o., účinnej od 7.7.2016, kde predmetom nájmu

je Nájom nehnuteľnosti: - pozemky - stavby - hnuteľné veci tvoriace súčasť stavby Zimného

štadióna, a to do 1 O. mája 2021, z dôvodu, že boli naplnené dôvody v súlade s Čl. VIII. Zmluvy

o nájme na oprávnenie prenajímateľa - Mesta Prešov, vypovedať zmluvu."
PREZENTÁCIA - 28 poslancov

HLASOVANIE č. 10: za: 7 proti: G zdržalo sa: 17

nehlasovalo: 4
Návrh neprijatý.

Hlasovanie o druhom návrhu JUDr. Martina Eštočáka, poslanca mestského zastupiteľstva -

,,Mestské zastupiteľstvo mesta Prešov poveruje hlavného kontrolóra Ing. Alexandra Emsta, PhD.

vykonaním kontroly: Dodržiavanie zmluvných vzťahov medzi mestom Prešov

a KC INVESTMENT, s.r.o. v rámci nájomnej zmluvy č. 201600486, dohody o prerušení doby
nájmu a dohody o obnovení doby nájmu."

PREZENTÁCIA - 29 poslancov

HLASOVANIE č. 11: za: 11 proti: G zdržalo sa: 15

nehlasovalo: 3
Návrh neprijatý.
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Hlasovanie o návrhu na uznesenie tak, ako bolo predložené v písomnom materiáli - Mestské

zastupiteľstvo mesta Prešov schvaľuje Memorandum o spolupráci pri zabezpečení hokejovej

Extraligy SR v meste Prešov, ktorý tvorí prílohu tohto uznesenia, kde je potrebné opraviť chybu

v texte v článku III. sezónu 2021/2022.

PREZENTÁCIA - 30 poslancov

HLASOVANIE č. 12: za: 28 proti: 1 zdržalo sa: O

nehlasovalo: 1
Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie

číslo: 538/2021

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta - ,, Poslanec Malaga žiada, aby som dala

hlasovať o ukončení zastupiteľstva dnešného a ojeho pokračovaní, takže navrhujem, aby sme

hlasovali o tom, že Mestské zastupiteľstvo mesta Prešov prerušuje v súlade " čl. XIV ods. 24

Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva mesta Prešov 24. zasadnutie Mestského

zastupiteľstva mesta Prešov, konané dňa 28.4.2021 a určuje, že 24. zasadnutie Mestského

zastupiteľstva mesta Prešov bude pokračovať dňa 30.4.2021 o 13.00 hod. prostredníctvom
videokonferencie. Budeme hlasovať o tomto návrhu. "

PREZENTÁCIA - 27 poslancov

HLASOVANIE č. 13: za: 10 proti: m zdržalo sa: o 

nehlasovalo: 8
Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta - ,, Návrh schválený nebol, znamená to teda, že

v zastupiteľstve pokračujeme ďalším bodom. Ďalším bodom je návrh na schválenie majetkových
prevodov. Opäťpoprosím pani Dr. Brumerčíkovú. "

Do diskusie sa prihlásili a vystúpili - Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta, poslanec
MsZ - Ing. Ľudovít Malaga.
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Ing. Ľudovít Malaga, poslanec mestského zastupiteľstva - ,,Ja sa len chcem vrátiť k tomu

predchádzajúcemu hlasovaniu, ono bolo zmätočné a môj pohľadje asi taký, že prečo. Ja som dal

návrh aby bolo prerušené to zastupiteľstvo, len som nedával termín. Ja by som navrhoval pani

primátorka, že bolo by to objektívne a slušné, že sa dnešné zastupiteľstvo preruší apo dohode

spredsedami poslaneckých klubov sa určí termín, lebo všetci máme tiež nejaké povinnosti a teraz

znovu vpiatok dať o 13. 00, ja som len dal o prerušení a bolo doplnené ináč, ako padol návrh, ja len

som chcel dať o prerušení dnešného rokovania apokračovania nabudúce, ja som termín nedával.

Poprosím, pokiaľ by sa to dalo o tom ešte hlasovať raz. "

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta - ,, Je možné po porade klubov, ale potom

vyhlasujem prestávku na poradu klubov, pretože zo zákona akprerušujem, tak musím povedať aj

termín kedy ho zvolám a vzhľadom k tomu páni poslanci a panie poslankyne, že ja od budúceho

týždňa odchádzam na liečenie, tak bude vpiatok zastupiteľstvo, lebo to je moja kompetencia, či sa

Vám to páči alebo nie. Takže môžeme ešte hodinu sa o tom spredsedami klubov baviť, ale tento

termín asi bude fixný. Alebo budeme pokračovať, alebo sa stretneme vpiatok o 13. 00, inú možnosť

nemáte. Takže môžeme teraz o tom diskutovať, nech sa páči. Ale prosím uvedomme si každý svoje

kompetencie. Vašou kompetenciou je neprisť, keď Vám to nevyhovuje ale mojou kompetenciou je

zvolať zastupiteľstvo a keďže ho zvolávamja a neprerokovali sme program dnes, tak ho zvolám tak,

aby som mohla byt'ja prítomná, keďže ho zvolávam a nebudem ho zvolávať na dobu keď viem, že
fyzicky sa na ňom nebudem môcťzúčastnil'. "

Pokračovalo sa v diskusii sa prihlásili a vystúpili - Ing. Andrea Turčanová, primátorka
mesta, poslanec MsZ- Lukáš Anderko.

Predsedajúca vyhlásila prestávku na poradu poslaneckých klubov.

Po prestávke sa vyjadrili predsedovia poslaneckých klubov:

Ing. Juraj Hudáč - ,, My sme predpokladali od začiatku takýto vývoj situácie, veďjednoznačne bolo

jasné, že nemôžeme skončiť s takýmto zložitým programom, keď začneme o 13. 00 hod. preto sme

navrhovali začiatok zastupiteľstva o 1 O. 00 hod. Ja som teraz rozprával s väčšinou nášho klubu,
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nevieme kvalitne rokovať ďalej, to je nenormálne rokovať do polnoci o takýchto vážnych veciach

aké nás čakajú, čiže my by sme sa prikláňali keď to je možné do tých 14 dní zvolať, ale to je názor

nášho klubu možno že iné kluby budú mať iné názory. "

Lukáš Anderko - ,, Keď sa bude pokračovať sme za to, aby sa pokračovalo, ale čo sa týka piatku

bohužiaľ sme si prešli, že väčšina členov nášho nemá klubu nemá priestor si nájsť časovýpriestor

tento piatok, ale sme ochotnípokračovaťdneska. "

ŕ
RNDr. Zuzana Bednárová, PhD. - ,, My sme schopnípokračovať aj ďalej, ale by som v tom prípade

naozaj požiadala, aby sa rokovalo efektívne a aby sa neviedli niekoľkohodinové diskusie

oprkotinách, ktoré sa dajú vyriešiť za 2 minúty. Ale vie väčšina nášho klubu prísť na pokračovanie

rokovania aj vpiatok. "

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta - ,, Takže ešte raz dám hlasovať o návrhu pána

poslanca Malagu tak, ako ho on predniesol, teda že ukončujeme dnešné rokovanie o 20 hodine
16 minúte. "

PREZENTÁCIA - 19 poslancov

HLASOVANIE č. 14: za: 12 proti: 2 zdržalo sa: S

nehlasovalo: O
Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie

číslo: 539/2021

16. Záver

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta o 20.16 hod. - ,,Dnešné zastupiteľstvo teda končí

a mala by som oznámiť dátum pokračovania, ale momentálne Vám ho neviem oznámiť, takže

neviem či to je všetko v poriadku, verím, že právnici mi pripravia v krátkej dobe nejaký návrh,
ktorý Vám oznámim písomne."
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Zápisnica z 24. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Prešov je spracovaná na základe

zvukového záznamu, ktorý je archivovaný na Mestskom úrade v Prešove.

Ing. Ferdinand Exner, v. r.

prednosta MsÚ

Ing. Andrea TURČANOVÁ, v. r.

primátorka mesta

Zapisovateľka:

Mgr. Svetlana Bučková, v. r.

Overovatelia zápisnice:

PaedDr. Miroslav Benko, MBA, v. r.

PhDr. Janette Langová, v. r.
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........._ □al Online platby za cestovné lístky Všetko v smartfóne na rôznych platformách

[! TIKC.TOR TIKETOR.COM



Tri prepojené strany v jednom systéme

:E>,Jtl.EŠOV 1;,1
~~

Dopravca Partner Kontrola

emituje digitálne predáva digitálne kontroluje digitálne
aj tlačené lístky aj tlačené lístky aj tlačené lístky

13 TIKc.TOA TIKETOR.COM



Tiketor je možné spustiť bez obáv popri všetkých existujúcich systémoch dopravcu.
Dopravca môže existujúce systémy používať súbežne bez obmedzení.

_,__

TIKC.TOR

[l
lJ

~ TIKC.TOR TIKETOR.COM



Aké sú prínosy?,,......._

Obmedzíte alebo už nebudete potrebovať

>t ďalší zbytočný hardvér ako automaty, čítačky kariet,
dopravné karty, pokladne...,
JC servis automatov, tlačiarní, označovačov... ,
JC vyberať mince po celom meste,
JC nakupovať a vymieňať dopravné karty,
JC hosting na prevádzku,
JC platobné brány,
)t 1T oddelenie na údržbu systémov,
JC predajné miesta (kiosky, pobočky)
JC manuálnu evidenciu,
JC manuálne vyhodnocovanie štatistík,
JC manuálnu fakturáciu,
JC manuálnu prácu pri evidencii s partnermi.

Digitálne cestovné lístky cez Tiketor môžu predávať

v' predajné miesta dopravcu (Weberova, Opál, Družba, ... )
v' predajné miesta partnerov (COOP Jednota, novinové stánky, ... )
v' iné prevádzky a obchody
v' rôzne mobilné aplikácie,
v' rôzne webové aplikácie,
v' šoféri, atď.

[El TIKC.TOA TIKETOR.COM



pre Prešovčanov za O €

[! TIKC.TOA TIKETOR.COM



TIKE.TOR

Platforma pre predaj digitálnych cestovných lístkov

[31 TIKt.TOR TIKETOR.COM



To všetko je #smart~
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To všetko je aj ďalší krok ku

#smartPresov •
TIKE:.TOR

[:!I TIKC.TOA TIKETOA.COM


